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Încheiat azi 22.08.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei 

Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, invitată, dna viceprimar Pintea 

Cecilia. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt prezenți 

toți consilierii. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna august d-l consilier Nicorovici Petre. 

D-l preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și derulării 

procedurilor de atribuire a contractelor /acordurilor cadru pentru achiziția 

produselor și a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente 

Programului pentru școli în Romania pentru perioada 2023-2029; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării prelungirii Scrisorii de garantare la 

FNGCIMM SA IFN nr. 280/11.07.2017; 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Statutului ADIGIDM Maramureș; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Strategiei locale de dezvoltare și funcționare pe 

termen mediu și lung a serviciului de iluminat public la nivelul comunei Băiuț  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcții pentru 

Serviciul public de alimentare cu apă Băiuț; 

6. Discuții privitoare la vânzarea tractorului forestier articulat; 

7. Diverse; 

  Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. 

Dl secretar prezintă proiectul de hotărâre privind neasumarea responsabilității 

organizării și derulării procedurilor de atribuire a contractelor pentru achiziția produselor 

și a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente Programului pentru școli în 

Romania pentru perioada 2023-2029. 

Spune că, până acum toate aceste proceduri erau organizate centralizat la nivel de 

județ de către Consiliul Județean și că ar fi mai eficient ca acesta să se ocupe și în continuare 

decât ca fiecare UAT să facă proceduri individuale. 

Se trece la vot și cu unanimitate este aprobată această hotărâre. 

Se continuă cu proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării prelungirii Scrisorii 

de garantare la FNGCIMM SA IFN nr. 280/11.07.2017. 

Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre. 



Arată că, anual, până la finalizarea proiectului de reabilitare a căminelor culturale din 

comună este necesară prelungirea termenului scrisorii de garantare la FNGCIMM SA pentru 

avansul inițial primit, în sumă de 1.000.000 de lei. 

Preconizăm ca aceste cămine culturale să fie finalizate în cursul acestui an sau la 

începutul anului viitor dar scrisoarea de garanție expiră la finalul lunii noiembrie și este necesar 

să fie prelungit termenul cu un an. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 

Se continuă cu proiectul de hotărâre privind modificarea Statutului ADIGIDM 

Maramureș. 

Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre. Spune că în urma adresei primite din 

partea ADIGIDM MM ni s-a solicitat o nouă modificare a  Statutului societății în privința 

suplimentării obiectivelor Asociației, modalitățile de finanțare a bugetului Asociației, prevederi 

privitoare la retragerea sau excluderea membrilor din Asociație, completarea unor prevederi 

privind Adunarea generală a Asociației și atribuțiile acesteia, modalitățile de convocare și de 

desfășurare a ședințelor Asociației, Consiliul Director, constituirea și funcționarea acestuia și 

prevederi privind aparatul tehnic al Asociației și controlul financiar al acesteia ( comisia de 

cenzori ). 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este adoptată această hotărâre. 

Se trece la punctul următor, proiectul de hotărâre privind aprobarea  Strategiei locale 

de dezvoltare și funcționare pe termen mediu și lung a serviciului de iluminat public la nivelul 

comunei Băiuț. 

Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre. Spune că acesta este unul dintre punctele 

cerute a fi duse la îndeplnire prin procesul verbal de control întocmit de ANRSC. A fost 

întocmită strategia de dezvoltare și funcționare pe termen mediu și lung în care au fost incluse 

proiectele de reabilitare a iluminatului public și de extindere a acestuia în zonele unde este 

necesar . 

Se trece la vot și cu 9 voturi pentru - dnii consilieri Hollo și Prohaska au cerut 

permisiunea președintelui de ședință să părăsească ședința – este adoptată această hotărâre. 

Se trece la punctul următor – proiectul de hotărâre privind aprobarea Organigramei și 

a Statului de funcții pentru Serviciul public de alimentare cu apă Băiuț. 

Dl secretar precizează că este vorba de noul serviciu de alimentare cu apă, care va fi 

constituit ca o societate comercială, iar organigrama propusă cuprinde numărul actual de 

angajați de la bazinul de apă. 

Se trece la vot și cu 9 voturi pentru este adoptată această hotărâre. 

Se trece la discutarea punctului următor privitor la vânzarea tractorului articulat 

forestier. 

Dna primar spune că s-a mai discutat anul trecut privitor la vânzarea acestuia. 

Dl consilier local Pop Traian întreabă dacă nu poate  fi doar închiriat și nu vândut. 

Dl consilier local Tudovan spune că trebuie vândut, nu e de acord cu închirierea pentru 

că se lucrează cu el și chiriașul îl va aduce defect. 

Dna viceprimar spune că pe cele mai multe din ulițele laterale nu se poate intra din 

cauză că acesta sunt înguste se lucrează doar cu buldo. 

Dna consilier local Ciupei spune că a mai fost închiriat taful și nu a fost plătită chiria. 

Dl consilier local Pop C spune că trebuie păstrat. Nu e de acord cu vânzarea doar că 

utilajul trebuie întreținut. Uleiul trebuia schimbat, nu a fost înlocuit de când era în garanție, 

dacă nu sunt întreținute utilajele se strică. 

Dl consilier local Pop T spune că a fost cineva din Poiană care dorea să cumpere taful. 

Dl consilier local Demeter crede că ar trebui înființată o firmă care să lucreze și să nu 

se mai plătească agenților economici exploatarea lemnului. 



Dna primar spune că aceste firme trebuie să se autogospodărească nu să stea pe banii 

primăriei. 

Cel care își face firmă lucrează și face bani pentru el nu pentru alții. Cine ar face o 

astfel de firmă trebuie să se priceapă și să își ia responsabilitatea desfășurării activității.  

Dl consilier local Butuza spune că uzura fizică a utilajului nu este mare pentru că nu a 

lucrat mult timp. 

Se trece la ultumul punct – diverse. 

Dna primar spune că după ședință va avea loc exercițiul de alarmare publică cu tema 

stingerea unui incendiu de pădure în zona Handal. 

Se vor porni sirenele și va fi convocat CLSU Băiuț.  

Urmează să începem asfaltarea a 1 km de drum în Poiana Botizii din centrul satului 

până la capătul localității. Ne apropiem de finalul lucrărilor la căminele culturale din Strîmbu 

și Poiană. 

S-a demolat școala din Poiană și urmează să o demolăm și pe cea din Strîmbu. 

Dl consilier local Pop T întreabă ce se vrea să se facă pe locul rămas  din Strîmbu. 

Dna primar spune că nu s-a stabilit, vom discuta poate că vom face un parc cu alei de 

biciclete pentru copii, ar fi un loc bun pentru așa ceva. În partea de sus se poate face o parcare 

pentru biserici pentru că nu sunt destule locuri de parcare. 

Dl consilier local Demeter întreabă ce s-a rezolvat cu defrișarea din Strîmbu iar dna 

viceprimar spune că ni s-a răspuns de la Electrica că este treaba noastră să facem lucrările din 

bugetul nostru. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ     SECRETAR GENERAL 

     NICOROVICI PETRE               POP AURELIAN VICTOR 


